
Referat fra bestyrelsesmødet 13/10 hos Leif. 

 

Jørn Overgaard var fraværende. 

 

1.   Konsolidering af bestyrelsen. :        
      Formand:    Claus Rygaard 
      Næstformand:     René Krag                 
      Kasserer:     Leif Hansen                  
      Bestyrelsesmedlem:   Allan Nielsen 
      Bestyrelsesmedlem:   Jørn Overgaard 
      Suppleant:    Søren Wehlast 
      Sekretær: Da der ikke var nogen, som ville tage dette job, blev det 

vedtaget, at der efter hvert bestyrelsesmøde bliver skrevet 
referat, som renskrives af Leif, og derefter godkendes af 
bestyrelsen. 

 
2.   Nabohjælp: 
                            Der har været ytret ønske om, at få opsat et skilt med " Nabohjælp". 
  Dette blev vedtaget, såfremt det kunne godkendes af politiet. Dette er 
  sket, skiltet er bestilt og vil blive opsat så snart vi modtager det. 
 
3.  Problemerne på Skovvejen. 
   
  Spejlet som blev kunst under udgravningen til fjernvarme, har vi igen 
  rykket kommunen for. Der er ikke kommet nogen afklaring på  
  cykel/fortov, der er sendt henvendelse til John Brædder, der har sendt 
  det videre til teknisk forvaltning, som har lovet svar snarest. 
 
4.  Vandværket. 
  Da vi mangler opbevaringsmuligheder til foreningens ting, har vi  
  henvendt os til John Kuszon, om evt. køb af vandværket, men han var 
  ikke interesseret i at sælge det på nuværende tidspunkt, men vi har  
  fået lov til at leje det, hvilket vi har sagt ja tak til. 
 
5.  Næste møde.  
  Der blev ikke fastlagt noget nyt møde, men der blev aftalt, at vi skulle 
  have et til inden jul. 
 
 
MVH 
Leif 
   


